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                R O M A N I A  

        JUDETUL VRANCEA 

      MUNICIPIUL FOCSANI     

         CONSILIUL LOCAL      

        

 
 
 

 

P R O C E S    V E R B A L 

din  30 ianuarie 2014      

 
 
 
 
 

   Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei Municipiului Focşani din B-dul 

Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local al 

municipiului Focşani. 

D-nul Eduard-Marian Corhană, Secretar al municipiului Focşani, deschide  

şedinţa ordinară din 30.01.2014, şedinţă convocată prin dispoziţia d-nului Primar 

nr.38/24.01.2014, constatând că în sală sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali 

din totalul de 21 de consilieri. Absentează justificat d-nul Neculai Tănase, care este în 

deplasare, în interes de serviciu şi d-nul Ionel-Gabriel Necula care este în oraş, cu 

probleme de deszăpezire. 

Este întrunit cvorumul necesar pentru ca şedinţa să fie legal constituită, este 

astfel îndeplinită condiţia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215/2001, privind 

administraţia publică locală, republicată cu modificările şi completările ulterioare.  

D-nul Secretar al municipiului Focşani, Eduard-Marian Corhană, supune 

votului procesul verbal al şedinţei ordinare din 19.12.2013. 

Nu sunt discuţii şi se aprobă cu 19 voturi „pentru”. 

D-nul Secretar al municipiului Focşani, Eduard-Marian Corhană, supune 

votului procesul verbal al şedinţei de îndată din 14.01.2014. 

Nu sunt discuţii şi se aprobă cu 19 voturi „pentru”. 

  

 

 

  La şedinţă participă: 

 

 d-nul  Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focşani; 

 d-na Carmen Grosu  – Director executiv  - Direcţia Economică; 

 d-na Micşunica Baciu – Director executiv Direcţia resurse umane; 

 d-na Cristina Costin – Şef serviciu investiţii, fond locativ; 

 d-na Carmen Marta Ghiuţă – Şef serviciu juridic contencios; 

 d-na Eugenia Drăguşanu – Inspector Compartiment Proiecte; 

 d-na Diana Decuseară – Arhitect şef; 

 d-na Luminiţa Mogda – Serviciu urbanism; 

 d-nul Dan Cazaciuc – Şef  serviciu comunicare; 
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 d-nul Marian Mihu – Inspector Compartiment informatică, imagine; 

 d-na Epure Ana-Maria Denise – inspector Serviciul buget, contabilitate; 

 d-na Poieana Simona - inspector Serviciul buget, contabilitate; 

 d-nul Meluş Nazâru  – Şef serviciu impozite şi taxe locale; 

 d-nul Dan-Liviu Pogorevici – Director Administraţie publică locală; 

 d-na Cristina Dăscălescu – Şef serviciu administraţie publică locală, agricultură, 

cadastru; 

 d-na Carmen Pascaru – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al 

Consiliului local; 

 d-na Maria Murgoci – Director Ansamblul Folcloric Ţara Vrancei Focşani; 

 d-nul Ion Gheorghe -  Director Poliţia Locală Focşani; 

 d-nul Manole Merchea – Director SC ENET SA Focşani; 

 d-na Năstase Mariana – Contabil şef SC ENET SA Focşani; 

 d-nul Săndel Ghiuţă – Director Serviciul public comunitar de evidenţa 

persoanelor Focşani; 

 d- nul Mihai Ciubotaru – Director Serviciul Public Local de Asistenţă Socială 

Focşani; 

 d-nul Viorel Profiroiu – Director S.C. CUP Salubritate SRL Focşani; 

 d-na Anca Largeanu-Apostol – Director Căminul pentru Persoane Vârstnice 

Focsani; 

 d-nul Ion Diaconu – Director S.C. Transport Public SA Focşani; 

 d-nul Marian Rădulescu – Director Clubul Sportiv Municipal Focşani; 

 d-na Angela Lungu – Director Cantina de Ajutor Social Focşani; 

 d-nul Fane Popa – Director Administraţia Pieţelor Focşani;  

 d-nul Băeţelu Liviu - Contabil şef Administraţia Pieţelor Focşani;  

 d-nul Valentin Gheorghiţă – Director Ateneul Popular Mr.Gh. Pastia Focşani. 

 d-na Oana Isac – Director Serviciul Creşe Focşani.  

 d-nul Săndulachi Dumitru – Director Corul Pastorala Focşani. 

 

   

        La  şedinţă mai participă cetăţeni ai municipiului Focşani, precum şi 

reprezentanţi ai mass-mediei locale. 

    

 

 Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea prezintă proiectul 

ordinii de zi care cuprinde 38 puncte: 

 

 

Secţiunea I – proiecte de hotărâri  

 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului General al municipiului Focşani pe 

anul 2014; 
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2. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC CUP 

SALUBRITATE SRL Focşani pe anul 2014 şi estimat pe următorii 2 ani; 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC 

ADMINISTRAŢIA PIEŢELOR FOCŞANI SA pe anul 2014 şi estimat pe următorii 2 

ani;  

4. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC 

TRANSPORT PUBLIC SA Focşani pe anul 2014 şi estimat pe următorii 2 ani;  

5. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC 

ENET SA Focşani pe anul 2013 şi estimat pe următorii 2 ani;  

6. proiect de hotărâre privind aprobarea modificării art.2 şi art. 3 din Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Focşani nr.36/215 din 31.07.2012 privind 

aprobarea modificării tarifelor locale pentru producerea, transportul, distribuţia şi 

furnizarea energiei termice de către SC ENET SA Focşani, cu modificările ulterioare; 

7. proiect de hotărâre privind modificarea art. 1, alin. (1) din Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Focşani nr. 9/2009 privind aprobarea acordării de gratuităţi pe 

transportul urban de călători pensionarilor de drept, fără limită de vârstă, cu 

domiciliul în municipiul Focşani, cu modificările şi completările ulterioare; 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al Municipiului 

Focşani pe anul 2014, a sumei de 900 lei pentru organizarea de către Consiliul Local 

al Tinerilor Focşani, a proiectului „Iubeşte pe româneşte"; 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de burse şi a cuantumului unei 

burse pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile de învăţământ 

preuniversitar de stat finanţate din bugetul local al municipiului Focşani pe anul 

2014; 

10. proiect de hotărâre privind modificarea art. 31, lit. b) din anexa la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Focşani nr. 326/2007 pentru aprobarea 

Regulamentului privind regimul finantarilor nerambursabile din fondurile bugetului 

local al Municipiului Focsani a proiectelor depuse de persoane fizice sau persoane 

juridice fără scop patrimonial - asociaţii ori fundaţii constituite conform legii, in 

domeniul mediului, culturii, sportului si tineretului;  

11. proiect de hotărâre privind aprobarea cererilor de înlesnire la plată a obligaţiilor 

datorate bugetului local, depuse de Copcescu Andreea Nicoleta cu domiciliul în 

Focşani, str. T. Vladimirescu nr. 1, ap. 4, Cristian Marcela cu domiciliul în Focşani, 

str. Constructorului nr. 17, ap. 74 şi Chivu Lucica cu domiciliul în Focşani, str.Lupeni 

nr.3, ap.7;  

12. proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de lucrări de interes local pentru 

repartizarea orelor de muncă prestate de persoanele beneficiare de ajutor social la 

nivelul municipiului Focşani, pentru anul 2014; 
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13. proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea art. 1 al Hotărârii 

Consiliului local al municipiului Focşani nr. 362/2013 privind constituirea 

Consiliului Comunitar Consultativ al municipiului Focşani şi aprobarea 

Regulamentului de organizae şi funcţionare al acestuia; 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere datorat 

de asistaţii din Căminul pentru Persoane Vârstnice Focşani pentru 2014; 

15. proiect de hotărâre privind aprobarea pentru anul 2014 a costului mediu lunar de 

întreţinere pentru copii care frecventează creşele din cadrul Serviciului Public Creşe; 

16. proiect de hotărâre privind aprobarea fişei de evaluare a performanţelor 

profesionale individuale realizate în anul 2013 de către doamna Pascaru Carmen 

consilier juridic, gradul II în cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului 

Local al municipiului Focşani; 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea fişei de evaluare a performanţelor 

profesionale individuale realizate în anul 2013 de către domnul Racoviţă Jalova 

Mihai Cosmin inspector de specialitate, gradul II în cadrul Aparatului Permanent de 

Lucru al Consiliului Local al municipiului Focşani; 

18. proiect de hotărâre privind transformarea în statul de funcţii al Primăriei 

municipiului Focşani a unui post de medic - medicină generală, din cadrul serviciului 

de asistenţă medicală - Direcţia resurse umane şi coordonare unităţi subordonate în 

post de medic specialist; 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea Planului strategic de dezvoltare a serviciilor 

sociale furnizate de Cantina de Ajutor Social Focsani pentru perioada 2014-2016; 

20. proiect de hotărâre privind completarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ 

preuniversitar din municipiul Focşani pentru anii şcolari 2013-2014 şi 2014-2015, aşa 

cum au fost aprobate prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 

30/2013, cu modificările şi completările ulterioare şi Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 379/2013; 

21. proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea anexei la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Focşani nr. 59/2010 privind stabilirea procedurilor si 

criteriilor pentru numirea conducătorilor instituţiilor şi serviciilor publice de sub 

autoritatea Consiliului local al municipiului Focsani; 

22. proiect de hotărâre privind modificarea art.2 al Hotărârii Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 250/2009 pentru aprobarea depunerii proiectului 

„Reabilitare, modernizare şi dotări Şcoala nr. 3", pe linia de finanţare din cadrul 

Programului Operaţional Regional Axa 3 Îmbunătăţirea infrastructurii sociale. 

Domeniul major de intervenţie 3.4 şi a cofinanţării cheltuielilor legate de proiect, cu 

modificările ulterioare; 
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23. proiect de hotărâre privind modificarea art.2 al Hotărârii Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 251/2009 pentru aprobarea depunerii proiectului 

„Reabilitare, modernizare şi dotări Şcoala nr. 8 Alexandru Vlahuţă", pe linia de 

finanţare din cadrul Programului Operaţional Regional Axa 3 Îmbunătăţirea 

infrastructurii sociale. Domeniul major de intervenţie 3.4 şi a cofinanţării cheltuielilor 

legate de proiect, cu modificările ulterioare; 

24. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiţii „Amplasare Semnal intrare în municipiul Focşani dinspre 

Mărăşeşti"; 

25. proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 39/28.02.2013 pentru aprobarea indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „ Sistematizare intersecţie B-dul Unirii cu 

str. 1 Decembrie 1918" din Municipiul Focşani, judeţul Vrancea; 

26. proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuinţe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată şi 

modificată şi a Hotărârii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei 

de priorităţi; 

27. proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de locuinţe ANL situate în 

Focşani, Cartierul Tineretului - Sud, solicitate de titularii contractelor de închiriere în 

conformitate cu Codul Civil; 

28. proiect de hotărâre privind împuternicirea Primarului municipiului Focşani să 

încheie contract de vânzare-cumpărare pentru locuinţa din fondul locativ de stat 

situată în Focşani, bdul. Bucureşti nr.27, blocul L1 - ap. 20, în baza prevederilor 

Legii locuinţei nr. 114/1996, republicată şi modificată, a Decretului lege 61/1990 şi a 

Legii nr. 85/1992; 

29. proiect de hotărâre privind însuşirea modificărilor şi completărilor aduse anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focşani nr. 168/2012 privind însuşirea 

Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului Focşani; 

 

30. proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 

al municipiului Focşani nr. 329/31.10.2013 privind aprobarea Inventarului bunurilor 

care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focşani; 

31. proiect de hotărâre privind asocierea Municipiului Focşani prin Consiliul local 

Focşani în vederea constituirii Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru 

serviciul de salubrizare a localităţilor Focşani şi Goleşti din judeţul Vrancea; 

 

32. proiect de hotărâre privind mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 

pentru serviciul de salubrizare a localităţilor Focşani şi Goleşti din judeţul Vrancea de 

a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a municipiului 
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Focşani, precum şi exercitarea atribuţiilor, drepturilor şi obligaţiilor Consiliului local 

al municipiului Focşani în acest domeniu; 

33. proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 din Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 343/29.11.2011 privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică a spaţiilor situate în „Perimetrul Istoric Piaţa Unirii şi Grădina Publică" din 

Focşani, cu modificările şi completările ulterioare; 

34. proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii din domeniul public al statului şi 

administrarea CNCFR Infrastructură, în domeniul public al Municipiului Focşani şi 

administrarea Consiliului local al municipiului Focşani a imobilului - Corpul B din 

incinta Staţiei CFR Focşani situată în Focşani; 

35. proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării fără licitaţie publică a unor 

terenuri aparţinând domeniului privat al municipiului Focşani, adiacente 

construcţiilor existente, pentru extinderea acestora; 

36. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitaţie publică, a terenului în 

suprafaţă de 56,36 mp situat în Focşani, str. Ştefan cel Mare nr. 13, judeţul Vrancea, 

T. 107 P. 5654 ce aparţine domeniului privat al municipiului Focşani, către Petrea 

Ştefan - Vasile;  

37. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitaţie publică, a terenului în 

suprafaţă de 1372,00 mp situat în Focşani, str.Republicii nr. 11 - 13, judeţul Vrancea, 

T. 39 P. 2502 ce aparţine domeniului privat al municipiului Focşani, către SC 

COMCEREAL SA VRANCEA; 

38. proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului local al 

municipiului Focşani în Consiliul consultativ organizat la nivelul Cantinei de Ajutor 

Social Focşani;  

 

Secţiunea a II a - rapoarte, informări 

 

1. Raport pentru anul 2013 privind transparenţa decizională în administraţia publică, 

conform art. 13 din Legea nr. 52/2003, republicată; 

2. Raport privind Hotărârile Consiliului local al municipiului Focşani pe anul 2013; 

3. Raport de activitate pe anul 2013 a Serviciului Public Local de Asistenţă Socială 

Focşani; 

4. Raport privind verificarea activităţii asistenţilor personali ai persoanelor cu 

handicap în semestrul II - 2013, asistenţi care lucrează în baza contractului de muncă 

încheiat cu Primăria Municipiului Focşani; 

5. Raport de activitate pe anul 2013 a Serviciului Public Creşe Focşani; 
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6. Raport de activitate pe anul 2013 al Ansamblului Folcloric „Ţara Vrancei"; 

7. Raport de activitate pe anul 2013 al Ateneului Popular „Mr. Gh. Pastia" Focşani; 

8. Raport de activitate pe anul 2013 a Teatrului Municipal Focşani; 

9. Raport de activitate pe anul 2013 al SC CUP SA Focşani; 

10. Informare privind activitatea de soluţionare a petiţiilor înregistrate la Primăria 

municipiului Focşani, audienţelor, în perioada 01.07.2013-31.12.2013; 

 

Secţiunea a III a - discuţii, declaraţii politice 

  

 

 Sunt discuţii referitoare la ordinea de zi şi anume : 

 

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „doresc să introduc pe ordinea de zi un 

proiect şi anume: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 2500 

lei din bugetul local al Municipiului Focşani pe anul 2014, de către Consiliul 

Local al municipiului Focşani în calitate de partener Asociaţiei Partida Romilor 

„Pro-Europa” Filiala Vrancea, pentru organizarea manifestărilor prilejuite de 

sărbătorirea „Zilei Dezrobirii Romilor”, care se va desfăşura în data de: 

20.02.2014. 

 

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „pentru că au fost nişte discuţii în 

ceea ce priveşte proiectul nr.34, pe care eu l-am iniţiat, vis-a-vis de nişte informaţii pe 

care unii colegi din Consiliul local au dorit să le afle, în ceea ce priveşte stadiul 

construcţiei, eventual necesarul investiţiei pe care Primăria municipiului Focşani ar 

trebui să-l facă acolo pentru a da în folosinţă această clădire, am hotărât de comun 

acord să retrag proiectul de pe ordinea de zi până la o şedinţă următoare, când vom 

avea toate aceste date şi vom putea să votăm în cunoştinţă de cauză”.               

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul ordinii de zi, cu retragerea 

proiectului nominalizat şi cu introducerea proiectului:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea alocării sumei de 3000 lei din bugetul local al Municipiului Focşani pe 

anul 2014, de către Consiliul Local al municipiului Focşani în calitate de 

partener Asociaţiei Partida Romilor „Pro-Europa” Filiala Vrancea, pentru 

organizarea manifestărilor prilejuite de sărbătorirea „Zilei Dezrobirii Romilor”, 

care se va desfăşura în data de: 20.02.2014  şi se aprobă cu 19 de voturi “pentru”. 

 

  

 Se prezintă punctul 1 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind aprobarea 

Bugetului General al municipiului Focşani pe anul 2014; 
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 D-nul consilier Aurel Bâcu: „nu am să intru în detalii tehnice ale bugetului 

pentru că, efectiv nu am avut timp să le aprofundez, proiectul de buget, l-am primit 

de-abia astăzi pe tabletă, nu l-am avut la dispoziţie, dar, mi-am aruncat ochii pe el şi 

din discuţiile pe care le-am purtat şi la dezbaterea publică unde am participat am 

ajuns la următoarele concluzii.  

 Nu mi-am dat seama ce fel de buget este acest buget pe care ni-l propune 

Primăria municipiului Focşani. Buget de dezvoltare, buget de subzistenţă, buget de 

într-ajutorare sau buget construit în aşa fel încât să răspundă unor nevoi  stringente 

ale acestui an, mai precis celor două momente electorale care urmează. 

 N-am reţinut din buget ceea ce cred că-i interesează pe toţi focşănenii. 

 Şi să începem cu cele două mari programe.  

 Când şi cum se va termina programul de reabilitare termică, dacă se va mai 

începe un program anul acesta, când şi cum se va termina PIDU din Sud, Laminorul 

şi Mândreşti. Şi dacă şi la iarnă cetăţenii de acolo vor merge prin movile, noroaie şi 

şanţuri,   

 Cât ne ajung banii şi ce lucrări putem face în cele trei zone în cadrul 

programului PIDU. Dacă vom avea pentru grădiniţe, copiii noştri care sunt în şcoli, 

licee.  

 Dacă instituţiile de cultură vor beneficia de toţi banii care li sau alocat acum 

prin buget. 

 Dacă ordinea şi siguranţa în municipiul Focşani vor fi asigurate cu bani alocaţi 

organelor care trebuie să facă treaba asta. Şi am tras eu concluzia că acesta este un 

buget care o să suporte multe rectificări în funcţie de nevoile care apar pe parcurs. 

 Dacă nevoile astea ar fi domestice şi nu am da exemple din anii trecuţi când nu 

toate rectificările au fost domestice, poate m-ar fi convins să votez acest buget. 

 În concluzie, cred că bugetul nu a fost clar făcut pe nişte principii clare, care să 

constituie şi preambulul bugetului, aşa, datele tehnice sunt contabiliceşti, corecte la 

momentul acesta, dar bugetul are şi laturi care pot fi exploatate şi explorate cu 

atenţie. Din cauza acestor motive pe care vi le-am spus, grupul nostru nu va vota 

bugetul pe anul 2014 a municipiului Focşani”. 

 

 D-nul consilier Lilian Ilie: „am studiat şi eu cele două pagini care mi s-au pus 

la dispoziţie la dezbaterea publică a bugetului şi chiar îmi pare rău că d-nul Bâcu nu 

vrea să voteze acest proiect de buget pentru că ieri în comisie era bucuros că CSM 

Focşani primeşte 3860 mii lei.  

 Asta înseamnă cu nu sunteţi de acord nici cu banii aceştia care sunt alocaţi 

pentru sport ?  

 Văd că pentru sport se alocă foarte mulţi bani de data aceasta  … ” 

 

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „bugetul nu este compus numai din sport la 

municipiul Focşani ...” 

 

  

 D-nul consilier Lilian Ilie: „aş vrea să spun că şi la sănătate s-ar fi putut da 

mai mulţi bani decât sunt în momentul de faţă, dar Focşani-ul are nevoie de un buget 

şi în sensul acesta cred că, asta e, mai sunt rectificări pe parcurs”. 
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 D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „dacă anul trecut puteam pune pe 

seama faptului că unii dintre colegii noştri sunt la început de carieră ca să spun aşa ca 

şi consilieri locali, anul acesta nu cred că am mai putea admite lucrul acesta. Şi spun 

asta pentru că toţi consilierii ştiu foare bine mecanismul de eleborare şi de aprobare a 

acestui buget, foarte important dealtfel pentru buna desfăşurare a lucrurilor în 

municipiul Focşani.  

 Încă din vară se fac dezbateri publice cu cetăţenii în mod direct pe seama 

acestui proiect de buget. Deci nu se poate spune că acest buget este doar tehnic şi 

corect din punct de vedere contabilicesc, ca să mă exprim aşa, cum s-a exprimat d-nul 

consilier.  

 Deci, acest buget în primul rând este construit în primul rând pe nevoia 

cetăţenilor din municipiul Focşani, din datele strânse de către aparatul tehnic al 

primăriei şi din dezbaterile publice care au loc încă din vară, pentru bugetul anului 

următor urmând ca el să fie elaborat tehnic de către aparatul de specialitate şi pus pe 

masa consilierilor spre dezbatere. 

 Mai mult decât atât,  după cum bine ştiţi, a avut loc şi o dezbatere publică 

înaintea comisiilor noastre de specialitate, s-a discutat foarte aprins pe marginea lui la 

comisia de buget de ieri, şi nu am văzut nici un înscris, sau nici măcar o solicitare 

verbală din partea unor consilieri strict pe anumite teme din buget. 

 Cu alte cuvinte, bugetul a trecut  cu majoritate, dacă nu mă înşel la votul din 

comisia de buget, de aceea nu cred că are rost această discuţie” 

 

 D-nul Primar Decebal Bacinschi: „domnilor consilier, îmi cer scuze. Dvs aţi 

spus de acest buget al nostru, dvs. unde-l clasificaţi, aşa după cum aţi spus dvs. Aţi 

spus că este unul de sărăcie, unul de dezvoltare …” 

 

  

  D-nul consilier Aurel Bâcu: „nu ştiu ...” 

 

 

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „păi, unde. Dvs aţi venit şi aţi spus că s-a 

dat acolo şi  nu s-a dat acolo. Dacă am fi dat acolo, unde l-aţi fi clasificat acest buget 

?” 

 

  D-nul consilier Aurel Bâcu: „nu ştiu, oricum, de dezvoltare acest buget nu 

este ...” 

 

 D-nul Primar Decebal Bacinschi: „eu zic că este un buget de dezvoltare, 

ţinând cont că, noi din taxe şi impozite şi sume defalcate din TVA încasăm cam în jur 

de 850 miliarde lei, vorbesc de bani vechi. În condiţiile în care bugetul nostru este de 

aproape 2500 miliarde lei. 

 Diferenţa de la 850 miliarde  lei la 2500 miliarde lei o reprezintă investiţiile. 

 Aceste lucrări cu fondurile europene pe care noi le realizăm în municipiul 

Focşani. Deci, putem să spunem că aceşti bani sunt pentru dezvoltare, în condiţiile în 
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care, mă repet, îmi cer scuze, toate proiectele derulate prin fonduri europene la ora 

aceasta sunt în grafic. Nu avem nici un proiect depăşit, ele sunt în grafice.  

 Chiar cele de la reabilitarea sistemului de termoficare după cum ştiţi şi dvs, 

graficele au fost devansate, de la 31 aprilie, am ajuns la 31 decembrie, atunci când am 

finalizat lucrările. 

Vreau să vă mai spun un lucru, aşa cum va spus şi d-nul consilier Matişan, noi 

purtăm discuţii legat de acest buget de anul trecut din vară. Acum o lună el a fost dat 

pe site-ul primăriei. Am avut dezbatere publică, dvs. puteaţi să veniţi să … vă înţeleg, 

aveţi şi dvs. perfectă dreptate, poate aveţi problemele dvs., dar puteaţi să veniţi să 

discutăm. 

 Vreau să vă spun următorul lucru, care au fost elementele care au stat la baza 

realizării acestui buget. 

 În primul rând a trebuit să asigurăm cheltuiala obligatorie. Avem o cheltuială 

obligatorie pe care noi trebuie să o asigurăm  în momentul în care realizăm un 

proiect, este vorba de salarii, este vorba de fondurile europene, este vorba de 

asigurarea iluminatului public în Focşani, de asigurarea cheltuielilor pentru unităţile 

de învăţământ. Acestea sunt cheltuieli obligatorii. Banii care urma să fie repartizaţi 

unităţilor noastre de cultură, ş.a.m.d. 

 Deci, aşa a fost întocmit acest proiect. Banii care au rămas după ce am asigurat 

acele cheltuieli obligatorii au fost repartizate funcţie şi de cerinţele existente de la ora 

actuală în municipiul Focşani. 

 Eu consider că acest buget  pe care noi vi-l supunem aprobării astăzi, rezolvă 

toate problemele, aşa, la limită să spunem, pe care dvs. le-aţi ridicat un pic mai 

devreme. Avem asiguraţi bani pentru salarii, avem bani asiguraşţi pentru întreţinerea 

unităţilor de învăţământ, avem bani pentru susţinerea activităţilor sportive şi 

culturale, avem 18 miliarde lei în fondul de rezervă a municipiului Focşani. 

 Cred că  aceşti bani pe care i-am avut noi i-am distribuit în aşa fel încât să 

asigurăm toate aceste lucruri, inclusiv bani puşi deoparte pentru toate lucrările care le 

avem cu Uniunea Europeană, acea cotă obligatorie”. 

 

  

 D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „aş vrea să fac un amendament şi să 

propun redirecţionarea unei sume de  80 mii lei de la capitolul Investiţii, şi anume – 

Semnal intrare în municipiul Focşani în bariera Mărăşeşti, către bugetul Ateneului 

Popular Mr. Gh.Pastia pentru achiziţionarea unui pian de concert. 

 Considerăm că este forte oportună, în măsura în care avem orchestră de 

cameră, în măsura în care avem un ansamblu coral, o formaţie corală – Pastorala, care 

are nevoie de un astfel de pian şi în măsura în care există anumite olimpiade naţionale 

de muzică de pian care se desfăşoară aici în Focşani, să facem un efort să dotăm o 

instituţie de cultură din Focşani cu un pian de concert. 

Deci, amendamentul este simplu. 80 mii lei de capitolul Investiţii – Semnal intrare în 

municipiul Focşani, bariera Mărăşeşti, către bugetul Ateneului Popular Mr. 

Gh.Pastia”. 

 

 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „referitor la discuţia pe buget şi la motivele 

pe care le-a invocat d-nul consilier Bâcu, şi eu sunt de părere că nu sunt argumentate, 
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datorită faptului că aşa cum s-a mai spus, am discutat în comisie extrem de mult pe 

acest buget, ştiţi foarte bine că anul trecut am discutat  apropos de bugetul de la sport, 

l-am discutat împreună şi l-am răsdiscutat. M-ai mult decât atât, aţi avut şi aveţi în 

continuare până la aprobarea bugetului, posibilitatea ca oricare dintre noi dealtfel, să 

veniţi cu amendamente concrete. 

 Dacă undeva consideraţi că sumele sunt mai mici decât cele care ar trebui să fie 

modalitatea prin care dvs puteţi să rectificaţi acest lucru, este să propuneţi un 

amendament, este extrem de simplu. Şi eu mi-aduc aminte, că aseară, chiar v-au 

întrebat colegi de-ai mei, cred că d-nul Oloeriu, care este preşedinte de comisie, 

concret, unde doriţi o realocare a sumelor, şi nici unul dintre dvs. nu a ridicat vreo  

asemenea solicitare. 

 Dincolo de discuţia, că este sau nu este un buget de dezvoltare sau nu, aşa cum 

a spus şi Primarul municipiului Focşani, noi am asigurat, sau dumnealui prin 

proiecţia pe care a făcut-o, a asigurat în primul rând bugetul de funcţionare al tuturor 

instituţiilor subordonate şi a primăriei. În al doilea rând, a asigurat tot ce înseamnă 

cofinanţări la toate proiectele cu cofinanţare europeană pe care le avem în derulare 

sau pe care preconizăm că le vom depune în anul 2014 şi ceea ce au mai rămas sau 

alocat pentru investiţii în municipiul Focşani, asta înseamnă că au gândit, Primăria a 

gândit să finalizeze străzile pe care le are deja începute anul trecut, a gândit să 

finalizeze PIDU anul acesta, a gândit să mai doteze Direcţia de Dezvoltare cu 

utilajele de care are nevoie la deszăpezire sau la curăţenia pe care o face, ş.a.m.d. 

 Sigur că ne-am fi dorit cu toţii să avem mai mulţi bani pentru investiţii sau 

pentru dezvoltare, e normal, dar din păcate, acesta-i bugetul pe care-l avem, ăştia sunt 

banii pe care-i avem la momentul acesta. Ştiţi cu toţii foarte bine că avem 18 miliarde 

lei în fondul de rezervă care înseamnă o sumă extrem de mică pentru fondul de 

rezervă, dar ăştia sunt, şi dacă cumva vom avea alte surse de finanţare pe parcursul 

anului, sigur, că bugetul va suporta modificări. 

 Dincolo de acest lucru, eu  am de făcut şi câteva amendamente pe care, de-

altfel le-am discutat şi aseară la comisia de buget, şi anume: 

 Primul amendament. Anul trecut, noi am aprobat şi am realizat trei locuri de 

joacă pentru copii, două sunt la parcul de la Teatru şi unul este în curtea grădiniţei 

nr.18. Ele au fost finalizate, sunt din punct de vedere calitativ bune, şi eu cred că este 

un lucru bun. Fapt pentru care, vă propun suplimentarea sumei alocate pentru această 

destinaţie – locuri de joacă cu încă 200 mii lei, în ideea în care anul acesta poate 

reuşim să facem unul de dimensiuni mai mari. Cele pe care le-am făcut sunt locuri de 

joacă mici, adaptate spaţiului pe care l-am avut la dispoziţie acolo.  

 Ne propunem ca pentru acest an, să facem un loc de joacă de dimensiuni mai 

mari în parcul Schuman. Ştiţi cu toţii, că acolo este o concentraţie mare de copii vin 

vara, în Piaţa Unirii şi în parcul Schuman. 

 Al doilea amendament, porneşte de la dorinţa noastră a consilierilor, de a 

finaliza tot ce înseamnă lucrări pe care le avem la şcoli înainte de a începe altele noi. 

Noi, anul tecut am alocat 4 miliarde lei, la Colegiul Economic, pentru o bază de 

pregătire pe care ei o au acolo, şi anul acesta am înţeles de la specialişti din primărie, 

că le mai trebuie, undeva la 4 miliarde lei. 

 Nu avem la momentul acesta să-i alocăm, decât 2 miliarde lei, motiv pentru 

care eu vă propun următorul amendament: alocarea a 200 mii lei la Colegiul 

Economic pentru această bază şi în măsura în care, vom putea pe parcursul anului să 
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mai alocăm încă 200 mii lei, să o finalizăm şi să o dăm în folosinţă, o să vă supun la 

momentul respectiv spre atenţie şi acest lucru. 

 Al treilea amendament, se referă la Şcoala nr.7 şi vă propun alocarea sumei de 

196 mii lei pentru finalizarea gardului de la Şcoala nr.7, unde ştiţi că am avut 

problema cu profesorul care a fost bătut de un elev, sau mai ştiu eu ce altceva. Acolo 

este iarăşi o lucrare, care cu această sumă, se încheie. Sper să o finalizăm şi sper să 

terminăm şi să ajungem în aşa fel încât Şcoala nr.7 să fie şi ea la nivelul Şcolii 9 sau a 

nivelul Şcolilor nr.3, 8, 1 care se mai modernizează în perioada următoare. 

 Sigur acum o să vă citesc pentru procesul verbal şi de unde se diminuează 

aceste sume şi anume: 

- 382 mii lei, de la sistematizare şi împrejmuire Şcoala Ştefan cel Mare; 

- 100 mii lei, de la sistematizare intersecţie, B-dul Unirii cu str.1 Decembrie 

1918; 

- 114 mii lei, de la refacere infrastructură iluminat Piaţa Unirii. 

Mai vreau să vă mai aduc în atenţie următorul fapt, avem în cadrul bugetului  

alocaţi 350 mii lei pentru programe cu finanţare nerambursabilă, este vorba de 

programe prin care am reuşit să finanţăm echipa de futsal, într-o oarecare măsură, au 

venit şi ei cu aportul lor şi diferite activităţi culturale pe parcursul anului.  

 Din experienţa anului trecut, am constatat că pe categoriile, cultură, tineret şi 

mediu, nu sunt solicitări foarte multe, probabil că nici nu sunt asociaţii foarte multe 

care activează în acest domeniu. În schimb, avem o solicitare din partea Clubului de 

futsal de a le suplimenta fondurile pentru acest an, motiv pentru care, în măsura în 

care şi ei vor veni cu documente justificative în cadrul proiectului, eu vă propun să 

alocăm în cadrul acestor 350 mii lei, suma în felul următor:  

- 320 mii lei, pentru activităţi sportive; 

- 10 mii lei, pentru cultură; 

- 10 mii lei, pentru tineret; 

- 10 mii lei, pentru mediu. 

Un alt aspect pe care nu l-am discutat la comisia de buget, a fost o solicitare din  

partea Poliţiei, apropos de monitorizarea video pe care o avem în cadrul PIDU, de a 

asigura monitorizare pe 8 intersecţii din municipiul Focşani, monitorizare video.  

 Pe 8 intersecţii identificate de aceştia ca intersecţii problemă. Noi, după cum 

ştiţi şi dvs. avem în cadrul proiectului PIDU, monitorizare video pe tot ce înseamnă 

teritoriul acoperit de acest proiect. Şi tot prin proiect s-a construit şi un centru de 

monitorizare. 

O să rog aparatul de specialialitate, ca în măsura în care avem posibilitatea să 

identificăm cele 8 intersecţii, să vedem care este soluţia tehnică de a lega cele 8 

intersecţii de centrul de comandă de la PIDU şi dacă pe parcursul anului vom avea 

posibilitatea, să demarăm procedura pentru a stabili indicatorii tehnico-economici şi 

ulterior să alocăm suma necesară, într-o şedinţă viitoare acestui obiectiv. 

 Ultimul punct pe care vreau să vi-l supun atenţiei se referă la gestionarea 

parcărilor din municipiul Focşani şi a locurilor de veci din cele două cimitire pe care 

municipiul Focşani le gestionează, Cimitirul Nordic şi Cimitirul Sudic. 

Ştim cu toţii şi am avut desule discuţii referitor la locurile de parcare, câte sunt şi cum 

sunt, ş.a.m.d. Cert este că la momentul actual, nu există o situaţie foarte clară a 

locurilor de parcare închiriate, nu există o situaţie foarte clară a stadiului în care se 

află diferite locuri de parcare, dacă mai sunt plătite sau nu, de către cei care le-au 
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închiriat la momentul respectiv. Cred că nu există nici o conexiune, dacă greşesc, să 

mă corecteze d-nul Nazâru, nici o conexiune între Serviciul de taxe şi impozite şi 

Direcţia de Dezvoltare, referitor la încasarea sumelor pentru plata acestor locuri de 

parcare. 

 Am primit o solicitare din partea unei firme din Focşani care ne-a supus 

atenţiei eventualitatea unui sistem electronic de gestionare a acestor locuri de parcare, 

care-şi propune două lucruri. Odată să asigure transparenţă în municipiul Focşani 

referitor la alocarea locurilor de parcare. Practic, orice cetăţean din municipiul 

Focşani va puea oricând să vadă on-line, în timp real, dacă este conectat la internet, 

ce locuri de parcare sunt disponibile în parcarea unde are reşedinţa sau domiciliul, ce 

locuri sunt ocupate. Si în momentul acesta, ar putea oricând să solicite la Direcţie, 

locul X, să-i fie atribuit, bineînţeles contra-cost. 

 Doi, cred că, creşterea numărului de închirieri la locurile de parcare şi automat 

un venit suplimentar la bugetul municipiului Focşani. 

 În momentul de faţă avem în jur de 7000 locuri de parcare, din care sunt 

închiriate în jur de 2000. 

 Sigur în momentul de faţă nu alocăm bani pentru aşa ceva, vreau doar să solicit 

Direcţiei de Dezvoltare, să demareze, la fel, procedurile pentru a stabili dacă este 

oportun sau nu, din munct de vedere financiar, sau să ne facă, să ne prezinte costuri 

referitor la implementarea acestui sistem, şi vom decide ulterior dacă-l implementăm 

sau nu. 

 Aceiaşi soluţie putem să aplicăm şi cu locurile de veci unde iarăşi, nu ştim 

foarte clar, câte sunt pe 7 ani concesionate, câte sunt pe 49 ani, cui aparţin, ş.a.m.d. 

 Părerea mea este că prin implementarea acestor două sisteme care nu cred că o 

să coste foarte mult am asigura în primul rând transparenţa referitor la gestionarea şi 

la alocarea fie a locurilor de veci, fie a locurilor de parcare. 

 Este de la Direcţia de Dezvoltare domnul director ?, cred că este la deszăpezit. 

 Dacă nu este, vă rog frumos să menţionaţi în procesul-verbal şi să-i solicitaţi ca 

din sumele pe care le are pentru cheltuieli materiale, să se îngrijească şi de aceste 

două aspecte”. 

    
          D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „o singură precizare pe care aş vrea să 

o fac, dacă tot am luat în discuţie eventualitatea achiziţionării unui soft de gestionarea 

locurilor de parcare. Aş vrea ca împreună cu serviciul juridic de la Primăria 

municipiului Focşani, să facem o reinventariere a locurilor, pentru că din ce ştiu sunt 

unele lucrări care s-au executat, iar locurile de parcare nu au fost încadrate în urma 

acestor investiţii. 

 Înainte de a lua în discuţie achiziţionarea unei soluţii IT, să facem mai întâi 

această inventariere şi împreună cu Direcţia de Dezvoltare, să vedem unde este 

oportun să facem parcări de reşedinţe, parcări cu plată sau parcări comerciale”.   

 

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „d-nule consilier, nu că nu sunt de acord 

să-şi ia pian, să-şi ia pian, dar nu aş lua banii de la semnalul de intrare în Focşani. Mă 

chinui de 10 ani să fac semnalul acesta de intrare şi dacă nu-l fac nici anul acesta nu-l 

mai facem deloc. 
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 Haideţi, să găsim alte posibilităţi. Cred că am avea posibilitatea să rezolvăm 

această sumă din veniturile pe care dânsul le realizează în cadrul unităţii, pentu că 

fiecare unitate are obligaţia să vină cu nişte realizări. 

 Cât ar trebui să realizeze d-nul director anul acesta la Ateneu, d-na director 

economic?” 

 

 D-na Carmen Grosu: „un miliard”. 

  

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „atât costă şi pianul. 22 mii de Euro, am 

înţeles că, costă un pian, ori patru, atât face, nu ? 

 Sunteţi de acord ?, nu am nimic împotrivă, dacă se doreşte treaba aceasta, dar 

vreau să rămână semnalul de intrare.  

 Sau dacă nu. Asta ar fi o propunere, sau dacă nu, a doua propunere, din 

vânzările concesiunilor pe care le facem noi, să le rezervăm o anumită sumă de bani 

şi să le cumpărăm pianul. Mi se pare mai corect, din vânzarea terenurilor 

concesionate şi să cumpăram acest pian. Dar semnalul vreau să rămână, nu avem 

semnal dinspre Mărăşeşti”. 

  

          D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „eu, în principiu nu am nimic 

împotrivă să facem şi acel semn de intrare, sunt convins că este o chestiune pe care ar 

trebui să ne onoreze pe noi ca focşăneni, să avem un semn frumos de intrare în 

Focşani, consideram mai oportun, întrucât această solicitare de pian a fost pe tapet şi 

la bugetul anului 2013, am încercat să găsim soluţii,  am rămas apoi că poate la o 

rectificare bugetară, a fost înţelegere şi din partea noastră a celor care ne-am dorit să 

avem ca şi consilieri să avem acest pian şi din partea direcţiunii, că până la urmă şi la 

urmă, nu-i aprobăm bugetul pentru acest pian nu are ce să facă, îşi desfăşoară 

activitatea în continuare, trebui să ţinem cont d-nule Primar, cu tot respectul, că acest 

compartiment cultură, este un domeniu care trebuie subvenţionat de autorităţile locale 

şi centrale. Cultura în momentul de faţă în societatea românească, din păcare nu este 

un domeniu care să se susţină financiar singură. 

 Sunt puţine exemple care reuşesc să se susţină financiar singure, să facă şi 

investiţii în astfel de instrumente. 

 Aşa cum am ajutat şi am sprijinit şi alte instituţii de cultură din Focşani şi 

repet, nu este singura instituţie care  va beneficia de acest instrument. 

V-am enumerat două su trei situaţii în care şi Pastorala şi  Şcoala de Muzică ar avea 

nevoie de el, astfel încât, nu  vreau să înţelegeţi că este o dorinţă personală, este o 

dorinţă a grupului PNL, şi sper să-i am alături şi pe colegii mei din grupul USL, să 

facem această mutare în buget. 

 Şi dacă, într-adevăr din aceste concesiuni vom reuşi să strângem nişte bănuţi, 

sunt de acord ca la o rectificare următoare, chiar şi în luna martie sau aprilie când 

vom mai strânge ceva bani din aceste concesiuni, să alocăm bani pentru semnalul de 

intrare. 

 Cu respect, aş vrea să mă înţelegeţi că nu este vorba decât de o prioritizare pe 

care noi o considerăm oportună”. 

 

  D-nul consilier Cătălin Vrabie: „eu vă propun o soluţie de mijloc. Sigur şi 

solicitarea d-nului Primar are argumente şi colegul meu are argumente.  
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 Având în vedere că semnalul de intrare presupune, părerea mea, este o 

procedură mai lungă decât achiziţionarea pianului dacă greşesc, s-ar putea ca aici să 

trebuiască indicatori tehnico-economici, ş.a.m.d., eu vă propun să aprobăm astăzi 

semnalul cu promisiunea grupului USL că într-o primă şedinţă unde vom putea aloca 

pentru acest pian, să alocăm bani pentru el. Care va fi, nu ştiu, depinde de cât de 

repede ne permite legislaţia să alocăm banii. Ca să nu existe nici un … adică ar fi un 

motiv extrem de minor să ne împiedicăm la acest buget de semnalul de intare la 

Focşani sau de pian, pe partea cealaltă. 

 Şi repet. Cred că şi d-nul Primar are argumentele lui şi cu siguranţă, ştiu şi de 

solicitarea de la Ateneu de anul trecut  şi ştiţi cu toţii referitor la acest pian, de 

asemenea şi eu cred că, cultura este o ramură care trebuie susţinută de municipalitate 

şi nici nu trebuie să aşteptăm de aici profituri sau alte stimulente”. 

 

  D-nul consilier Lilian Ilie: „faptul că au apărut anumite amendamente la 

proiectul de buget şi cu care eu nu sunt de acord, mă fac să mă abţin a vota acest 

proiect de buget”. 

  

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre în formă iniţială, 

nefiind adoptat cu 19 voturi „abţineri”. 

 

 Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Tudorel-Daniel Trofin, care se 

referă la redirecţionarea unei sume de  80 mii lei de la capitolul Investiţii, şi anume – 

Semnal intrare în municipiul Focşani în bariera Mărăşeşti, către bugetul Ateneului 

Popular Mr. Gh.Pastia pentru achiziţionarea unui pian de concert şi nu se adoptă cu 

10 voturi „pentru” şi 9 voturi „abţineri” din partea d-lor consilieri:  Ioan-Liviu 

Oloeriu, Bogdan-Emilian Matişan, Radu Niţu, Cătălin Vrabie, Enache Pătraşcu, Ionuţ 

Mersoiu, Elena-Luminiţa Balaban, Gabriel Pădineanu, Dorian Alexandrescu, Lilian 

Ilie. 

 

Se supune la vot primul amendament a d-lui consilier Cătălin Vrabie, care se 

referă la, suplimentarea sumei alocate pentru această destinaţie – locuri de joacă cu 

încă 200 mii lei şi se adoptă cu 15 voturi „pentru” şi 4 voturi „abţineri” din partea d-

lor consilieri: Aurel Bâcu, Manuela Axente, Lilian Ilie, Gheorghiţă Berbece. 

 

Se supune la vot al doilea amendament a d-lui consilier Cătălin Vrabie, care se 

referă la,  alocarea a 200 mii lei la Colegiul Economic pentru această bază şi se 

adoptă cu 19 voturi „pentru”. 

 

Se supune la vot al treilea amendament a d-lui consilier Cătălin Vrabie, care se 

referă la, alocarea sumei de 196 mii lei pentru finalizarea gardului de la Şcoala nr.7, 

şi se adoptă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţineri” din partea d-lor consilieri: 

Aurel Bâcu şi Manuela Axente. 

 

  

- Se supune la vot al patrulea amendament a d-lui consilier Cătălin Vrabie,  

care se referă la, distribuirea sumei de 350 mii lei pentru programe cu finanţare 

nerambursabilă, în felul următor:  320 mii lei, pentru activităţi sportive; 10 mii lei, 
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pentru cultură; 10 mii lei, pentru tineret; 10 mii lei, pentru mediu  şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”. 

 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre în întregime şi se 

adoptă cu 14 voturi „pentru”, 2 voturi „abţineri” din partea d-lor consilieri: Lilian Ilie 

şi Gheorghiţă Berbece şi 3 voturi „împotrivă” din partea d-lor consilieri: Aurel Bâcu, 

Manuela Axente, Lionida Milea, devenind hotărârea nr. 3. 

  

 Se prezintă punctul 2 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC CUP SALUBRITATE SRL 

Focşani pe anul 2014 şi estimat pe următorii 2 ani; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 4. 

 

 Se prezintă punctul 3 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC ADMINISTRAŢIA 

PIEŢELOR FOCŞANI SA pe anul 2014 şi estimat pe următorii 2 ani;  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 5. 

 

 Se prezintă punctul 4 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC TRANSPORT PUBLIC SA 

Focşani pe anul 2014 şi estimat pe următorii 2 ani;  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 6. 

 

 Se prezintă punctul 5 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a SC ENET SA Focşani pe anul 

2013 şi estimat pe următorii 2 ani;  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 3 

voturi „abţineri” din partea d-lor consilieri: Aurel Bâcu, Axente Manuela si Lionida 

Milea şi 16 voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 7. 

 

   Se prezintă punctul 6 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării art.2 şi art. 3 din Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focşani nr.36/215 din 31.07.2012 privind aprobarea modificării 

tarifelor locale pentru producerea, transportul, distribuţia şi furnizarea energiei 

termice de către SC ENET SA Focşani, cu modificările ulterioare; 



 17 

  D-nul consilier Lilian Ilie: „voiam să-l întreb pe d-nul Merchea, dacă era 

obligatoriu să modificăm aceast proiect pentru Gcal. Preţul actual fiind de 385 lei şi 

se propune 395,81 lei, asta înseamnă o creştere de 10 lei.  

 Este obligatoriu ca decizia ANRE să fie aplicată, cu 2014 ? 

 Dacă poate, să-mi dea cineva un răspuns !” 

 D-nul director Manole Merchea: „ …ceea ce stabileşte ANRE-ul, este 

obligatoriu. S-a plecat la mărirea tarifului plecând de la un grafic de mărire a preţului 

la gaze care este asumat de către Guvernul României şi în aceste condiţii s-a ajuns la 

acest preţ. Deci, este obligatoriu să creştem preţul.” 

 D-nul consilier Lilian Ilie: „preţul plătit de populaţie rămâne de 240 lei/Gcal, 

da, asta înseamnă că bugetul local va subvenţiona cu mai mult cu 10 lei, da, va creşte 

cu 10 lei”.  

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „sigur, avem o decizie a ANRE, noi avem şi 

proiectul prin care am modificat sursa, vă rog să-mi spuneţi d-nule director, dacă 

suntem obligaţi să aprobăm acest proiect, astăzi, sau putem să-l aprobăm în şedinţa 

următoare”. 

 D-nul director Manole Merchea: „măsura este obligatorie, pentru că …”. 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „am înţeles. Deci noi în momentul în care 

vom calcula subvenţia vom lua în calcul preţul aprobat de ANRE, practic, acest preţ 

nu afectează populaţia. Bun. Şi de ce nu putem lua în calcul, la calculul subvenţiei, 

decizia începând cu luna februarie dacă noi nu găsim o modalitate de a rediscuta cu 

ANRE-ul ? De ce nu putem amâna discuţia până în luna februarie ?” 

 D-nul director Manole Merchea: „decizia a fost dată, este în vigoare…”. 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „ANRE-ul a stabilit preţul acesta luând în 

calcul nişte parametri, bănuiesc nu. Decizia ANRE-ului vine …” 

 D-nul director Manole Merchea: „de creştere a preţului la gaze … „ 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „doar creşterea preţului la gaze, atât şi nimic 

mai mult …” 

 D-nul director Manole Merchea: „asta e, ne supunem …” 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „deci singurul element din calculul de preţ 

care s-a modificat este preţul la gaz şi nimic altceva …” 

 D-nul director Manole Merchea: „nimic altceva …” 

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „dacă decizia ANRE-ului este atât de imperativă 

şi obligatorie, de ce ni se mai cere nouă părerea. Este un vot formal, votăm noi … 
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 În altă ordine de idei, am înţeles că la persoanele fizice nu se va simţi în 

factură, creşte subvenţia care Primăria se obligă. Dar la persoanele juridice ? care este 

impactul la persoanele juridice. Persoanele juridice sunt tot din Focşani. Intră aici şi 

şcoli, grădiniţe cu personalitate juridică, licee. Atunci vedeţi impactul asupra 

cetăţenilor municipiului Focşani şi a bugetului Primăriei municipiului Focşani. Este 

luat în calculul bugetului pe anul 2014 această mărire ? 

 Putea fi folosită în altă parte dacă se negocia cu ANRE-uzl. Nu este o structură 

monolit care să nu poată fi abordată în negocieri, ANRE-ul !” 

 D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „aş avea şi eu o întrebare de pus, 

dacă se poate, d-nule director. Aţi spus că 70% din preţul respectiv o reprezintă 

gazele, restul de 30%, bănuiesc că reprezintă costuri de producţie specifice fiecărei 

unităţi în parte, da? 

 Întrebarea mea este, dacă preţul pe care l-a stabilit ANRE-ul, a luat în calcul 

faptul că avem o centrală nouă şi datele tehnice de la …”  

 D-nul director Manole Merchea: „mergem pe centrala veche”. 

 D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „păi, atunci avem o problemă, ” 

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „mergem pe centala veche, nu mergem pe 

centrala nouă … 

 V-am mai explicat. Centrala a fost recepţionată, i s-au făcut toate verificările şi 

probele, ea a pornit. Ea este încă în probe. Am terminat probele, urmează recepţia. 

Sper ca săptămâna viitoare să terminăm recepţia. În momentul în care am terminat, îs 

9 obiecte la care facem recepţia. Am terminat recepţia acestei centrale, urmează o 

şedinţă de consiliu local, prin care noi să trecem această investiţie în averea noastră, 

în patrimoniul nostru, după care să o dăm celor de la ENET pentru exploatare, să o 

folosească. 

 În momentul în care am rezolvat această problemă, trebuie să mergem să 

obţinem licenţă de funcţionare. Dânşii pot să obţină licenţa de funcţionare.  

 În momentul în care s-a obţinut licenţa de funcţionare, în paralel cu asta, să 

rezolvăm şi problema ANRE-ului. Să ne fixeze care ne este preţul de producţie a 

acestei investiţii, din acel moment centrala îşi intră în parametrii ei de funcţionare. 

 Din acel moment ea va fi cea care va consuma, v-a produce şi vom plăti şi vom 

încasa pentru ceea ce realizează”.  

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „d-nule director, clar, că nici unul dintre 

consilieri nu este deacord cu această mărire. Probabil, şi sunt convins că nici primarul 

nu este de acord cu această mărire. 

 Eu vreau să vă întreb, ce se întâmplă dacă acest proiect de hotărâre nu primeşte 

vot favorabil în cadrul plenului Consiliului local ?” 

D-nul director Manole Merchea: „se aplică oricum”. 
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D-nul consilier Cătălin Vrabie: ”atunci înseamnă că nu trebuie să ne mai 

supuneţi votului …”  

 

 D-na contabil şef Mariana Năstase: „conform legislaţiei în vigoare, preţul de 

producere este aprobat de ANRE. Preţul total al Gcal, care include şi tariful de 

tansport, distribuţie şi furnizare, trebuie aprobat în întregime cu modificarea preţului 

de producţie. 

 Deci, acea hotărâre a ANRE-ului, acea decizie este obligatorie. De fapt 

Consiliul aprobă preţul total cu acel preţ de producţie modificat conform deciziei 

ANRE-ului …” 

 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „asta înseamnă că noi nu suntem obligaţi să 

adoptăm această hotărâre la preţul de 385, ci doar să luăm act de modificarea preţului 

prin decizia ANRE şi să decidem dacă noi modificăm sau nu preţul total al Gcal …” 

 D-na contabil şef Mariana Năstase: „legea spune că se aprobă şi în Consiliul 

local”. 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „bun. Dacă se aprobă, asta înseamnă că 

trebuie să ne exercităm un vot, pro sau contra şi noi probabil astăzi ne vom abţine şi 

nu veţi primi un vot favorabil.  

 Ce se întâmplă în această situaţie?”  

 D-na contabil şef Mariana Năstase: „vom fi oricum nevoiţi să ….” 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „undeva cred că este un nonsens. Şi cum veţi 

factura dvs. 385 lei …” 

 D-na contabil şef Mariana Năstase: „conform deciziei ANRE-ului …” 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „asta înseamnă cu nu mai trebuia să veniţi în 

plenul Consiliului local cu această hotărâre …” 

 D-na contabil şef Mariana Năstase: „aşa spune legea că trebuie să venim”. 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „vă rog, stimaţi colegi, având în vedere aceste 

neclarităţi, să ne abţinem, sau fiecare va face cum va crede de cuviinţă şi să lămurim 

lucrurile acestea până la şedinţa următoare să vedem dacă noi trebuie să aprobăm sau 

nu preţul, sau trebuie să luăm act de el, sau mai ştiu eu ce altceva”.  

 D-nul consilier Gheorghiţă Berbece: „înţeleg că discutăm aici de o majorare 

a preţului cu 2,57% şi ţin minte că în multe discuţii cu d-nul Primar şi cu cei de la 

ENET primeam promisiuni că odată cu punerea în funcţiune a centralei în cogenerare 

de înaltă eficienţă, preţurile ar putea scădea chiar până la jumătate. Înţeleg acum că 

mai durează, se mai amână? 
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 Întrebarea mea este, cînd credeţi că va fi gata tot acel demers pentru ca preţul 

să scadă aşa cum ni s-a promis …” 

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „s-ar putea să crească … 

 Vă rog frumos, haideţi să înţelegem un pic ce înseamnă această investiţie. 

 Această investiţie este din punctul meu de vedere, pentu rentabilizarea acestei 

unităţi, pentru că, producând energie electrică, ea va vinde energie electrică. Această 

investiţie care a fost făcută, ea a avut o componentă principală de reducerea noxelor 

şi reducerea pierderilor. În condiţiile în care să ducem preţul Gcal la un preţ 

suportabil populaţiei, exact aşa se spune în documentaţia care a fost aprobată de către 

noi . 

 Preţul acesta, indiferent de cât va creşte preţul la gaze, noi am aprobat printr-un   

proiect de anul trecut, dacă nu mă înşel, care vor fi preţurile în toţi aceşti ani, până în 

anul 2035, dacă nu mă înşel. L-aţi aprobat. 

 Noi, suntem obligaţi să ne încadrăm în acest preţ.  

 Ce se doreşte. Se doreşte ca acest preţ să aibă o creştere, în acelaşi timp, 

subvenţia să aibă o scădere în aşa fel încât, în momentul în care cele două curbe, dacă 

facem un grafic cu cele două curbe, în momentul în care se vor întânli, deci, practic 

va fi suportabil pentru populaţie, va fi suportabil pentru comunitate. Pentru că nu va 

mai trebui să mai dea această subvenţieâ. 

 Noi, acum suntem în discuţie cu ISPE Bucureşti, să recalculeze din nou, care 

va fi preţul Gcal, ţinând cont că au apărut câteva elemente noi. 

 Funcţie de treaba aceasta, o să mergem şi la ANRE, aşa cum am spus mai 

înainte dvs. să vedem ce preţ ne stabileşte pentru preţul de producţie, Şi funcţie de 

treaba aceasta, să vedem care va fi subvenţia pe care  va trebui să o suportăm noi de 

la bugetul local. 

 Cetăţeanul va câştiga prin reducerea pierderilor şi reducerea consumului de 

energie termică pe care o primeşte, ENET-ul va câştiga prin producerea de energie 

electrică pe care o s-o valorifice, iar Primăria va câştiga prin reducerea subvenţiei. 

 Toate acestea pe parcurs vor trebui să se regăsească”.    

 

 D-nul consilier Lilian Ilie: „d-nule Merchea, nu v-aţi gândit totuşi, că având în 

vedere , că în ultimul an s-au desfăşurat lucrări de modernizare la reţelele de 

distribuţie a apei calde şi a agentului termic, să reducem din tarifele pentru transport, 

distribuţie şi furnizare ? cuantum cu acest 10 lei, cuantum ca să rămână preţul Gcal la 

fel ca şi până acum şi mă refer aici pentu agenţii economici, pentru societăţile 

comerciale care au de suferit ?” 

D-nul director Manole Merchea:  „…nu acopeream costurile. Nu ne permiteam 

acum să nu ţinem cont de preţul care a fost stabilit de ANRE şi să reducem noi de 

capul nostru, să reducem cu 10 lei. Chiar şi aşa nu eram acoperiţi ”. 

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „d-nul consilier Berbece a pus o întrebare la 

care a aflat răspunsul dacă era atent la discuţii. 

În momentul în care noi vom utiliza motoarele noi vom putea discuta de o 

reducere a  preţului, având în vedere că vom furniza şi energie electrică. Deocamdată 

noi funcţionăm cu motoarele vechi, până când nu le recepţionăm pe cele noi, până nu 
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le punem la lucru nu avem cum să discutăm de noul preţ. Că ne-aţi întrebat când se 

va iefteni sau când se va schimba preţul. Când le vom pune pe acelea în funcţiune şi 

când le vom recepţiona. Dar, s-a discutat asta mai devreme”. 

 

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „aşa cum am pecizat şi la discuţia pe 

buget, cred că este cazul să mai fac încă odată această precizare. 

D-nul Primar a spus foarte bine şi în esenţă cam acelaşi lucru vreau să spun şi 

eu, numai că mult mai simpu. 

Cetăţenii municipiului Focşani  ar trebui să înţeleagă că prin această investiţie 

nu li se va reduce factura lor, se vor reduce acele subvenţii şi mai degrabă acele sume 

pe care noi, Consiliul local le dirijăm pentru a susţine aceste unităţi. 

Cu alte cuvinte, investiţia şi-ar dori să facă unitatea mai rentabilă, să nu mai 

aibă pierderi şi să aibă de unde să-şi plătească eventuale penalităţi şi dobânzi la 

facturile de gaze prin beneficiile pe care le avem, prin cogenerarea de cuent electric. 

Să înţelegem odată pentru totdeauna,  deşi, şi în presă am fost acuzat că am 

intrat un pic în vârtejul puterii şi nu mă mai gândesc la cetăţeni. Nu. Mă gândesc la 

cetăţeni, pentru că trebuie să ştie exact ceea ce-i aşteaptă. Să nu mai sperăm că li se 

va reduce factura. Sperăm să nu mai dăm alţi bani. Şi să ne mai gândim şi la cetăţenii 

care nu beneficiază de agent termic de la ENET şi care plătesc prin impozitele pe care 

le dau indirect, facturi şi pierderi la această societate care nu era rentabilă, până în 

acest moment. 

Sperăm ca prin această investiţie pe care, cu multe eforturi am reuşit să o 

facem în Focşani, sperăm cu eforturile pe care Consiliul local, Primăria Focşani le-a 

făcut şi pe care le vom face în continuare să avem o societate rentabilă. Nu să scoată 

profit, dar măcar să-şi asigure singură cheltuielile de producţie şi de funcţionare. 

Acesta cred că este elementul principal care trebuie să-l înţeleagă cetăţenii 

municipiului şi cei care sunt racordaţi la ENET dar şi cei care nu sunt racordaţi la 

ENET”.   

 D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „nu aş fi vrut să intervin, dar, d-

nule viceprimar, cetăţenii aşteaptă reducerea facturilor. Şi lucrul acesta se întâmplă şi 

se va întâmpla datorită scăderii consumului. Că una este să facturăm o Gcal la un 

apartament şi alta este să facturăm jumătate de Gcal. 

 Deci, cetăţenii trebuie să se aştepte de la aceste investiţii că le va aduce 

bunăstare în primul rând, economii să spun aşa, în buzunarele lor atunci când vine 

factura de la ENET. 

 Deci, într-adevăr, preţul Gcal, nu se aşteaptă nimeni să scadă, în schimb se 

aşteaptă foarte clar să scadă consumul pe apartament, per locuinţă individuală. De 
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aici  practic o să apară şi economia directă pe care o s-o facă cetăţeanul în fiecare 

lună de iarnă cel puţin”. 

 Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi nu se adoptă cu 19 

voturi „abţinere”. 

 Se prezintă punctul 7 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea art. 1, alin. (1) din Hotărârea Consiliului local al municipiului 

Focşani nr. 9/2009 privind aprobarea acordării de gratuităţi pe transportul 

urban de călători pensionarilor de drept, fără limită de vârstă, cu domiciliul în 

municipiul Focşani, cu modificările şi completările ulterioare; 

  D-nul consilier Radu Niţu: „să se elibereze legitimaţiile de călătorie şi pentru 

luna respectivă”. 

  

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „nu cred că 3000 de persoane se vor îngrămădi 

de mâine în autobuze”. 

 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „am făcut precizarea” 

 

 D-nul consilier Ioan-Liviu Oloeriu: „să se dea cuvântul directorului de resort 

şi să spună modalitatea de acordare”. 

 

 D-nul director Mihai Ciubotaru: „... cei ce se încadrează în prevederile 

articolului ce se votează astăzi, se vor adresa direct cu buletinul la Societatea de 

Transport Public, urmând să-şi ridice cuponul de gratuitate cu cele 20 de călătorii 

aprobate prin Consiliul local în şedinţele anterioare, începând cu luna februarie”. 

 

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „d-nule director, dvs. eliberaţi aceste 

abonamente la dvs., da …” 

 

  D-nul director Ion Diaconu: „procedura este destul de simplă ...” 

  

 D-nul Primar Decebal Bacinschi: „de unde se eliberează …” 

 

  D-nul director Ion Diaconu: „de la unitate ...” 

   

 D-nul Primar Decebal Bacinschi: „haideţi să facem o treabă, dacă este 

posibil. Avem posibilitatea ca în această lună, ţinând cont, aici unde avem Compania 

de Utilităţi Publice sau ENET-ul, unde încasează, ei bani, să vă deschideţi şi aici un 

birou, temporar să spunem, pentru luna februarie, să nu mai trebuiască să ducem 

oamenii până în obor acolo, să vină să-şi ia abonamente ? Adică să distribuiţi şi de la 

dvs şi să încercaţi să distribuiţi şi de aici, există posibilitatea, vă întreb …” 

 

  D-nul director Ion Diaconu: „este, dar să ştiţi că dacă oamenii ştiu că trebuie 

să vină acolo, acolo vor veni. Chiar dacă o să vină foarte puţini. 
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 D-nul director a avut o idee foarte bună. Acei care au avut până în 850 lei şi li 

s-a mărit pensia sub 900 lei bineînţeles, să nu mai vină să mai depună încă odată 

documentaţia la dânşii la serviciu, ci să vină la noi. 

 Şi numai cei care nu au depus până acum documentaţie, numai aceia să 

depună. 

 Vă spun, dacă schimbăm locul, ei sunt obişnuiţi să vină la noi”. 

  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 8. 

 

 Se prezintă punctul 8 al ordinii de zi:   proiect de hotărâre privind 

aprobarea alocării, din bugetul local al Municipiului Focşani pe anul 2014, a 

sumei de 900 lei pentru organizarea de către Consiliul Local al Tinerilor 

Focşani, a proiectului „Iubeşte pe româneşte"; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 9. 

 

Se prezintă punctul 9 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea numărului de burse şi a cuantumului unei burse pentru elevii de la 

cursurile cu frecvenţă din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat 

finanţate din bugetul local al municipiului Focşani pe anul 2014; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 10. 

 

Se prezintă punctul 10 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea art. 31, lit. b) din anexa la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 326/2007 pentru aprobarea Regulamentului privind 

regimul finantarilor nerambursabile din fondurile bugetului local al 

Municipiului Focsani a proiectelor depuse de persoane fizice sau persoane 

juridice fără scop patrimonial - asociaţii ori fundaţii constituite conform legii, in 

domeniul mediului, culturii, sportului si tineretului;  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 11. 

 

Se prezintă punctul 11 al ordinii de zi:   proiect de hotărâre privind 

aprobarea cererilor de înlesnire la plată a obligaţiilor datorate bugetului local, 

depuse de Copcescu Andreea Nicoleta cu domiciliul în Focşani, str. T. 

Vladimirescu nr. 1, ap. 4, Cristian Marcela cu domiciliul în Focşani, str. 

Constructorului nr. 17, ap. 74 şi Chivu Lucica cu domiciliul în Focşani nr.3, 

ap.7;  
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Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 12. 
 

Se prezintă punctul 12 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă prestate de persoanele beneficiare de ajutor social la nivelul municipiului 

Focşani, pentru anul 2014; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 13. 

 

Se prezintă punctul 13 al ordinii de zi:   proiect de hotărâre privind 

modificarea şi completarea art. 1 al Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focşani nr. 362/2013 privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ al 

municipiului Focşani şi aprobarea Regulamentului de organizae şi funcţionare 

al acestuia; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 14. 

 

Se prezintă punctul 14 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea costului mediu lunar de întreţinere datorat de asistaţii din Căminul 

pentru Persoane Vârstnice Focşani pentru 2014; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 15. 

 

Se prezintă punctul 15 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea pentru anul 2014 a costului mediu lunar de întreţinere pentru copii 

care frecventează creşele din cadrul Serviciului Public Creşe; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 16. 

 

Se prezintă punctul 16 al ordinii de zi:   proiect de hotărâre privind 

aprobarea fişei de evaluare a performanţelor profesionale individuale realizate 

în anul 2013 de către doamna Pascaru Carmen consilier juridic, gradul II în 

cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului Local al municipiului 

Focşani; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 17. 
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Se prezintă punctul 17 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea fişei de evaluare a performanţelor profesionale individuale realizate 

în anul 2013 de către domnul Racoviţă Jalova Mihai Cosmin inspector de 

specialitate, gradul II în cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului 

Local al municipiului Focşani;  

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „noi am mai discutat cazul Racoviţă Jalova 

Mihai Cosmin, nu ştiu dacă este în sală astăzi ? 

Nu este. În aceeaşi notă de dezinteres faţă de Consiliul local nu este nici astăzi 

în sală. Sigur, este un om care lucrează în cadrul Consiliului local, în aparatul 

Consiliului local, însă, eu unul sunt nemulţumit de calificativul de 3 şi nu ştiu cât, 

suficient, pe care l-a primit,  consider că nu prea se încadrează în calificativul acesta. 

Eu aş propune ca la şedinţa de astăzi să nu-i aprobăm acest raport, mai bine zis 

să ne abţinem, că nu aş vrea să dăm un vot împotrivă, în aşa fel încât să-i mai dăm 

răgaz o lună, fiind un ultimatum, dacă vreţi, să vedem dacă vrea să-şi menţină locul 

de muncă. 

Nu ştiu care ar fi procedura, d-nule Primar sau d-nule Secretar, ca o eventuală 

neaprobare a raportului să însemne automat şi desfacerea contractului de muncă, dacă 

este aşa, poate găsim o soluţie în aşa fel încât să-l introducem pe ordinea de zi a 

şedinţei din luna februarie şi până atunci poate d-nealui înţelege că locul lui de muncă 

este la Consilil local şi că trebuie într-un fel sau altul să fie de faţă şi să lucreze în 

cadrul Consiliului local. 

Dacă nu, probabil vom adopta o măsură firească şi normală şi vom elibera 

locul, lăsându-l liber pentru cineva care vrea să muncească. 

Până la urmă care este soluţia, ne abţinem şi-l reintroducem pe ordinea de zi a 

lunii februarie sau care ar fi soluţia juridică ? 

 D-nul Secretar al municipiului Focşani, Eduard-Marian Corhană: „există 

cel puţin două variante. 

 Una aprobaţi astăzi. A doua nu aprobaţi astăzi, rămânând ca de mâine începând 

să fac discuţii cu d-nealui vis-a-vis de modul în care înţelege să-şi execute sarcinile 

de serviciu. 

 Nu vă ascund dar are mai multe note explicative luate în timp, vis-a-vis de 

nerespectarea programului de lucru, vid-a-vis de atitudine, vis-a-vis de modul în care 

înţelege să-şi execute sarcinile de serviciu. Numeni nu i-a cerut nimic altceva. 

 Dar, astăzi, am subliniat, fiind vorba de persoana domniei sale, să fie prezent la 

această şedinţă, i s-a transmis telefonic, ca atare, după cum vedeţi a înţeles să nu fie 

prezent şi asta demonstrează încă odată faptul că nu-şi execută sarcinile de serviciu. 

Este adevărat că şedinţa începe la ora 16, dar nu i s-a cerut în fiecare zi să stea la ora 

16 la program”. 

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „dar vreau să vă întreb, dacă neaprobarea 

acestui proiect de hotărâre înseamnă automat, desfacerea contactului de muncă”. 
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 D-nul Secretar al municipiului Focşani, Eduard-Marian Corhană: „nu. 

Consecinţa ar fi ca, calificativul acordat de către Consiliul local să nu fie satisfăcător, 

să fie, nesatisfăcător. Şi atunci consecinţa este întreruperea contractului de muncă sau 

a raporturilor de muncă”. 

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „deci, practic, prin neaprobarea acestui 

proiect de hotărâre, nu, îi vom desface automat pe cale administrativă se va desface 

contractul de muncă, ci doar i se va pune în vedere pentru luna care urmează să-şi 

execute sarcinile de serviciu. Dacă nu vom lua o hotărâre în luna februarie”.  

 D-nul Secretar al municipiului Focşani, Eduard-Marian Corhană: „da. Mai 

avem comisii până atunci, o să-i spun să fie prezent la comisii. Poate are vreo 

explicaţie, poate există ceva care să-l disculpe” 

 

 Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea: „şi eventual să 

introducem ca amendament, d-nule Vrabie, să introducem în amendament şi  faptul 

că ar fi bine să vină …”  

 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „nu”. 

 
 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi  nu se adoptă cu 19 

voturi „abţineri”. 

 

 

Se prezintă punctul 18 al ordinii de zi:   proiect de hotărâre privind 

transformarea în statul de funcţii al Primăriei municipiului Focşani a unui post 

de medic - medicină generală, din cadrul serviciului de asistenţă medicală - 

Direcţia resurse umane şi coordonare unităţi subordonate în post de medic 

specialist; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 18. 

 

 Se prezintă punctul 19 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului strategic de dezvoltare a serviciilor sociale furnizate de 

Cantina de Ajutor Social Focsani pentru perioada 2014-2016; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 19. 

 

 Se prezintă punctul 20 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

completarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar din 

municipiul Focşani pentru anii şcolari 2013-2014 şi 2014-2015, aşa cum au fost 
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aprobate prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 30/2013, 

cu modificările şi completările ulterioare şi Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focşani nr. 379/2013; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 20. 

 Se prezintă punctul 21 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea şi completarea anexei la Hotărârea Consiliului local al municipiului 

Focşani nr. 59/2010 privind stabilirea procedurilor si criteriilor pentru numirea 

conducătorilor instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

local al municipiului Focsani; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 21. 

 

 Se prezintă punctul 22 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea art.2 al Hotărârii Consiliului local al municipiului Focşani nr. 

250/2009 pentru aprobarea depunerii proiectului „Reabilitare, modernizare şi 

dotări Şcoala nr. 3", pe linia de finanţare din cadrul Programului Operaţional 

Regional Axa 3 Îmbunătăţirea infrastructurii sociale. Domeniul major de 

intervenţie 3.4 şi a cofinanţării cheltuielilor legate de proiect, cu modificările 

ulterioare; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 22. 

 

 Se prezintă punctul 23 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea art.2 al Hotărârii Consiliului local al municipiului Focşani nr. 

251/2009 pentru aprobarea depunerii proiectului „Reabilitare, modernizare şi 

dotări Şcoala nr. 8 Alexandru Vlahuţă", pe linia de finanţare din cadrul 

Programului Operaţional Regional Axa 3 Îmbunătăţirea infrastructurii sociale. 

Domeniul major de intervenţie 3.4 şi a cofinanţării cheltuielilor legate de proiect, 

cu modificările ulterioare; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 23. 

 

 Se prezintă punctul 24 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 

„Amplasare Semnal intrare în municipiul Focşani dinspre Mărăşeşti"; 

 D-nul consilier Cătălin Vrabie: „am văzut că a comportat discuţii mai 

aprinse, motiv pentru care, grupul nostru se va abţine. Asta nu înseamnă că suntem 

împotrivă, dar vom căuta soluţii să mulţumim cele două părţi”. 
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   Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi nu se adoptă cu 16 

voturi „abţineri” din partea d-nilor consilieri: Ioan-Liviu Oloeriu, Bogdan-Emilian 

Matişan, Tudorel-Daniel Trofin, Radu Niţu, Cătălin Vrabie, Enache Pătraşcu, Ionuţ 

Mersoiu, Dan Buzoi, Elena-Luminiţa Balaban, Gabriel Pădineanu, Elena Cucu, 

Dorian Alecsandrescu, Marius-Eusebiu Iorga, Manuela Axente, Lionida Milea, 

Dragos-Puiu Horhocea şi 3 voturi „pentru”. 
 

 

 Se prezintă punctul 25 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 

39/28.02.2013 pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiţii „ Sistematizare intersecţie B-dul Unirii cu str. 1 

Decembrie 1918" din Municipiul Focşani, judeţul Vrancea; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 24. 

 

Se prezintă punctul 26 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se repartizează locuinţe pentru 

tineri destinate închirierii, conform Normelor metodologice de punere în 

aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată şi modificată şi a 

Hotărârii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de 

priorităţi; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 25. 

 

 Se prezintă punctul 27 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea unui schimb de locuinţe ANL situate în Focşani, Cartierul 

Tineretului - Sud, solicitate de titularii contractelor de închiriere în conformitate 

cu Codul Civil; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 26.  

 

 Se prezintă punctul 28 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

împuternicirea Primarului municipiului Focşani să încheie contract de vânzare-

cumpărare pentru locuinţa din fondul locativ de stat situată în Focşani, bdul. 

Bucureşti nr.27, blocul L1 - ap. 20, în baza prevederilor Legii locuinţei nr. 

114/1996, republicată şi modificată, a Decretului lege 61/1990 şi a Legii nr. 

85/1992; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 27. 
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 Se prezintă punctul 29 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind însuşirea 

modificărilor şi completărilor aduse anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

municipiului Focşani nr. 168/2012 privind însuşirea Inventarului bunurilor care 

aparţin domeniului public al municipiului Focşani; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 28. 

 

 Se prezintă punctul 30 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Focşani 

nr. 329/31.10.2013 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcătuiesc 

domeniul privat al municipiului Focşani; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 29. 

 

 Se prezintă punctul 31 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

asocierea Municipiului Focşani prin Consiliul local Focşani în vederea 

constituirii Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru serviciul de 

salubrizare a localităţilor Focşani şi Goleşti din judeţul Vrancea; 

Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea solicită propuneri 

pentru Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară pentru serviciul de salubrizare a 

localităţilor Focşani şi Goleşti din judeţul Vrancea. 

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „stimaţi colegi, în cadrul proiectului avem 

Adunarea Generală a acestei asociaţii şi avem şi un Consiliu Director. 

Având în vedere că acolo trebuie să facem nişte nominalizări eu v-aş solicita o 

pauză de 2-3 minute să ne  consultăm un pic înainte de a face nominalizările”. 

 Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea: „aştept nominalizări, 

2 persoane pentru Adunarea Generală, 2 persoane pentru Consiliul Director şi o 

nominalizare pentru Cenzori”. 

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „am să vă rog să fac eu nominalizările 

pentru… din partea grupului USL. 

Începem cu nominalizările pentru Adunarea Generală.  

În cadrul Adunării generale, un loc este ocupat de către Primăria Goleşti iar 

două locuri revin municipalităţii Focşani şi vă propun următoarea componenţă: d-nul 

viceprimar Gabriel-Ionel Necula şi d-nul consilier Liviu Ioan Oloeriu. 

Pentru Consiliul Director, are iarăşi o componenţă din trei persoane. O 

persoană este desemnată de către Primăria Goleşti în cadrul parteneriatului iar din 
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partea municipalităţii Focşani, eu vă propun pe d-nul viceprimar Gabriel-Ionel 

Necula şi pe subsemnatul. 

Iar pentru funcţia de cenzor, vă propun pe d-na consilier Elena Cucu.  

 Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea solicită propuneri 

pentru comisia de numărare a voturilor. 

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „propun pentru comisia de 

numărare a voturilor pe d-nii consilieri: Radu Niţu, Lionida Milea şi Gheorghiţă 

Berbece”.  

Se supune la vot comisia de numărare a voturilor şi se aprobă cu 19 voturi  

„pentru”. 

 

Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri în vederea votării. 

Comisia constată că s-au distribuit 19 buletine de vot, rezultatul votului fiind 

următorul: 

    voturi „pentru”   voturi „împotrivă” „ voturi „nule” 

Adunarea Generală 

 

- D-nul  Ionel-Gabriel Necula:   14      5 

- D-nul  Liviu-Ioan Oloeriu:   14      5 

 

 

Consiliul Director 

- D-nul Ionel-Gabriel Necula :  14      5 

- D-nul  Cătălin Vrabie:   14      5  

 

Comisia de Cenzori 

- D-na  Elena Cucu:   14      5 

  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 30. 
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 Se prezintă punctul 32 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru serviciul de 

salubrizare a localităţilor Focşani şi Goleşti din judeţul Vrancea de a delega 

gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a municipiului 

Focşani, precum şi exercitarea atribuţiilor, drepturilor şi obligaţiilor Consiliului 

local al municipiului Focşani în acest domeniu; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 31. 

 

Se prezintă punctul 33 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

modificarea art. 2 din Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 

343/29.11.2011 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a spaţiilor 

situate în „Perimetrul Istoric Piaţa Unirii şi Grădina Publică" din Focşani, cu 

modificările şi completările ulterioare; 

D-nul consilier Cătălin Vrabie: „o întrebare am d-nule Primar, sau aparatul 

de specialitate. În momentul de faţă mai avem chiriaşi în Piaţa Unirii sau toate 

contractele sunt reziliate ? Pe aceste spaţii comerciale ?   

 D-na Carmen Ghiuţă: „sunt reziliate toate”. 

 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 32   . 

 

 
 

Proiectul de la  punctul 34 al ordinii de zi a fost retras.   
   

 Se prezintă punctul 35 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea concesionării fără licitaţie publică a unor terenuri aparţinând 

domeniului privat al municipiului Focşani, adiacente construcţiilor existente, 

pentru extinderea acestora; 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 33. 

 

Se prezintă punctul 36 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării fără licitaţie publică, a terenului în suprafaţă de 56,36 mp 

situat în Focşani, str. Ştefan cel Mare nr. 13, judeţul Vrancea, T. 107 P. 5654 ce 

aparţine domeniului privat al municipiului Focşani, către Petrea Ştefan - Vasile;  

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 34 . 
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 Se prezintă punctul 37 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării fără licitaţie publică, a terenului în suprafaţă de 1372,00 mp 

situat în Focşani, str.Republicii nr. 11 - 13, judeţul Vrancea, T. 39 P. 2502 ce 

aparţine domeniului privat al municipiului Focşani, către SC COMCEREAL SA 

VRANCEA; 

 D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „vă rog să se precizeze că nu particip la 

vot”. 

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „terenul se află acum în concesiunea acestei 

societăţi, după cum am înţeles, da? 

 Câţi bani obţine primăria anual după urma acestei concesiuni ? Ştie cineva ? 

 Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea: „din aparatul tehnic ? 

  D-nul Primar Decebal Bacinschi: „dacă ne spuneaţi, ne interesam”. 

D-nul consilier Radu Niţu: „vă dă răspunsul în 30 de zile”. 

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „atunci, şi votul nostu tot în 30 de zile” 

 Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea: „d-nule Nazâru, un 

preţ estimativ, eventual …” 

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „pentru că mă gândesc, să facem precum 

gospodarii din oraş. Nimeni nu vinde terenuri şi case acum, pentru că nu sunt nici 

preţuri bune. 

 Aşteptăm vremuri mai bune. Zic să continuăm să luăm concesiunea în 

continuare şi să aşteptăm să vindem şi noi terenul acela din buricul târgului cu un preţ 

care să justifice poziţia aceea de acolo. 

 Comcereal-ul are cu ce trăi, a impus preţul la pâine, se vaită toţi producătorii 

de pâine că le-a impus preţul, aşa că are. Să plătească concesiunea şi să …”  

 D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „stimate coleg consilier, dvs nu aţi venit 

în Consiliul local să faceţi campanie pro sau contra unei societăţi comerciale din acest 

municipiu şi o să-l rog pe d-nul Primar să spună care este contribuţia acestei societăţi. 

 Dvs. votaţi sau nu votaţi. Consideraţi oportun sau neoportun. Nu vă legaţi nici 

de pâine, nici de Comcereal. Pentru că din momentul acesta, intraţi într-un litigiu cu 

această firmă”. 

 D-nul consilier Aurel Bâcu: „nu vă supăraţi aşa tare. Vă rog frumos”. 

 D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „aţi făcut nişte lucruri publice, care nu-şi 

aveau rostul, nu sunt adevărate, absolut tot ce aţi spus”. 
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Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi nu se adoptă cu 18 

voturi „abţineri”. 

  

Se prezintă punctul 38 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focşani în 

Consiliul consultativ organizat la nivelul Cantinei de Ajutor Social Focşani;  

D-nul consilier Cătălin Vrabie : „propun pe d-nul consilier Ionuţ Mersoiu. E 

tânăr şi trebuie să mai capete experienţă”.  

D-nul consilier Aurel Bâcu : „şi demisionar din comisie. Cu angajamentul că 

nu demisionează repede ”. 

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „propun pentru comisia de 

numărare a voturilor pe d-nii consilieri: Radu Niţu, Lionida Milea şi Gheorghiţă 

Berbece”.  

Se supune la vot comisia de numărare a voturilor şi se aprobă cu 19 voturi  

„pentru”. 

 

Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri în vederea votării. 

Comisia constată că s-au distribuit 19 buletine de vot, rezultatul votului fiind 

următorul: 

    voturi „pentru”   voturi „împotrivă” „ voturi „nule” 

 D-nul Ionuţ Mersoiu :  16   -   3 

 

Nu sunt discuţii, şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 19 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 35. 

 

Se prezintă punctul 39 al ordinii de zi:  proiect de hotărâre privind 

aprobarea alocării sumei de 3000 lei din bugetul local al Municipiului Focşani pe 

anul 2014, de către Consiliul Local al municipiului Focşani în calitate de 

partener Asociaţiei Partida Romilor „Pro-Europa” Filiala Vrancea, pentru 

organizarea manifestărilor prilejuite de sărbătorirea „Zilei Dezrobirii Romilor”, 

care se va desfăşura în data de: 20.02.2014. 

D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „ la comisia de buget, s-a făcut un 

amendament. Este vorba de creşterea sumei. Era 2500 lei. De la 2500 lei la 3000 lei, 

surplusul de 500 lei distribuindu-se pe cele 2 capitole în mod uniform. 

 Sau nu, pe masă. 
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Amendamentul meu este, creşterea sumei de la 2500 lei la 3000 lei, cei 500 lei 

în plus se duc la capitolul masă binefacere”. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre în formă iniţială, 

nefiind adoptat cu 19 voturi „abţineri”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul d-lui consilier  Liviu-

Ioan Oloeriu şi se adoptă cu 19 voturi „pentru”,  devenind hotărârea nr. 36. 

 

 

Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea prezintă Secţiunea a 

II-a – rapoarte, informări, a ordinii de zi: 

 

1. Raport pentru anul 2013 privind transparenţa decizională în 

administraţia publică, conform art. 13 din Legea nr. 52/2003, republicată; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

2. Raport privind Hotărârile Consiliului local al municipiului Focşani pe 

anul 2013; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

3. Raport de activitate pe anul 2013 a Serviciului Public Local de Asistenţă 

Socială Focşani; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

4. Raport privind verificarea activităţii asistenţilor personali ai 

persoanelor cu handicap în semestrul II - 2013, asistenţi care lucrează în baza 

contractului de muncă încheiat cu Primăria Municipiului Focşani; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

5. Raport de activitate pe anul 2013 a Serviciului Public Creşe Focşani; 

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan : „în sfârşit anul acesta avem un 

prim raport al  acestei instituţii, eu le doresc viaţă lungă. 

Dar, am o singură întrebare, cum s-a rezolvat problema cu puericultorii ? ” 

 

 D-na director Oana Isac: „urmează să se rezolve problema puericultorilor, după 

aprobarea bugetului”. 

Nu mai sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 
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6. Raport de activitate pe anul 2013 al Ansamblului Folcloric „Ţara 

Vrancei"; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

7. Raport de activitate pe anul 2013 al Ateneului Popular „Mr. Gh. 

Pastia" Focşani; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

8. Raport de activitate pe anul 2013 a Teatrului Municipal Focşani; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

9. Raport de activitate pe anul 2013 al SC CUP SA Focşani; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 

10. Informare privind activitatea de soluţionare a petiţiilor înregistrate la 

Primăria municipiului Focşani, audienţelor, în perioada 01.07.2013-31.12.2013; 

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport. 

 
 

Preşedinte de şedinţă d-nul Dragoş – Puiu Horhocea solicită înscrieri la 

cuvânt pentru punctul discuţii şi declaraţii politice. 

 

 La acest punct se înscrie la cuvânt d-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan. 

  

 D-nul consilier Bogdan-Emilian Matişan: „o să fiu foarte scurt.  

 Aş vrea să aduc în atenţia Consiliului local şi în mod special al aparatului 

tehnic al primăriei, despre o situaţie care durează de ceva ani de zile şi cel puţin anul 

acesta cred că a exploadat aşa ca şi importanţă. 

 Este vorba de contactul pe care primăria l-a încheiat cu GDF SUEZ, la 

momentul când s-a încheiat contractul respectiv. 

 Am descoperit o eroare la momentul acela, dar care nu a fost remediată, în 

sensul că, preţul gazului din centralele de bloc de la cartierele ANL este calculat la un 

tarif de non-casnici. Ceea ce nu este corect. 

 Este cu 30% mai mare decât orice alt consumator casnic, repet, casnic, din 

municipiul Focşani. Şi nu este normal. 

 Am sesizat de foarte multe ori lucrul acesta, şi aş fi vrut un răspuns din partea 

aparatului de tehnic, ce s-a întâmplat, dacă s-au făcut demersuri, ce răspuns a dat 

GDF SUEZ, dacă a dat un răspuns. 
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 Pentru că de la 110 lei/Mw la 147 lei cât facturează GDF SUEZ, este enorm. 

Deci, se ajung la facturi de peste 6 – 7 milioane lei pe iarnă, pe lună, la un apartament 

cu 3 sau 2 camere din Cartierul Sud. 

 Aş vrea să mai aduc în atenţie faptul că ANRE-ul a stabilit, începând cu 1 

ianuarie 2014, alte tarife, care nu sunt foarte mari comparativ cu  … adică diferenţa 

nu este foarte mare, faţă de tarifele de anul trecut. Dar încadrarea tarifară din aceste 

contracte este eronată”.  

 
   

Preşedinte de şedinţă  d-nul Dragoş – Puiu Horhocea  constată că au fost 

epuizate punctele de pe ordinea de zi, consideră lucrările încheiate şi mulţumeşte 

tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
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